

COLLECTION OF LEVY ON INSURANCE PREMIUM BY INSURANCE AUTHORITY
(effective 1 January 2018)

From 1 January 2018, the Insurance Authority (IA) will start collecting a premium levy from policy holders through insurance companies in accordance with the law*. The levy rate will start at 0.04% of the insurance premium per policy year and increase gradually to 0.1%. The amount of the levy imposed on each policy will be subject to a cap. All policy holders of new/ renewal and in-force policies must pay the levy along with their premium payment.

Levy rates and maximum levy

Period	Levy Rate	Maximum Levy (HK\$)
From 1 January 2018 to 31 March 2019 (both dates inclusive)	0.04%	2,000
From 1 April 2019 to 31 March 2020 (both dates inclusive)	0.06%	3,000
From 1 April 2020 to 31 March 2021 (both dates inclusive)	0.085%	4,250
From 1 April 2021 onwards (date inclusive)	0.1%	5,000

* According to the Insurance (Levy) Regulation and the Insurance (Levy) Order under the Insurance Ordinance (Cap. 41).

For details of the collection of premium levy, please refer to a dedicated IA webpage (www.ia.org.hk/en/levy).

We shall issue premium debit note and/or official receipt to show the relevant levy amount and remit the levy to IA.

Should you have any questions, please feel free to contact our customer services department at 2828 7886 or by email cs-shkpi@shkp.com.

Sun Hung Kai Properties Insurance Ltd.
Customer Services Department

December 2017



新鴻基地產保險有限公司 Sun Hung Kai Properties Insurance Limited

新鴻基地產集團成員
Member of Sun Hung Kai Properties Group

保險業監管局收取保費徵費 (由 2018 年 1 月 1 起日生效)

保險業監管局 (保監局) 將由 2018 年 1 月 1 日起, 按照法例*透過保險公司向投保人收取保費徵費, 徵費率首階段為每保單年度保費的 0.04%, 並續漸調整至 0.1%。每張保單須繳付的徵費設有上限。所有新造/續保及現行有效的保單, 其保單持有人必須在繳付保費時同時繳付保費徵費。

徵費率及最高徵費

期間	徵費率	最高徵費(HK\$)
由 2018 年 1 月 1 日至 2019 年 3 月 31 日 (包括首尾兩日)	0.04%	2,000
由 2019 年 4 月 1 日至 2020 年 3 月 31 日 (包括首尾兩日)	0.06%	3,000
由 2020 年 4 月 1 日至 2021 年 3 月 31 日 (包括首尾兩日)	0.085%	4,250
由 2021 年 4 月 1 日起 (包括首日)	0.1%	5,000

* 根據《保險業條例》(第 41 章) 下的保險業 (徵費) 規例、保險業 (徵費) 令。

有關保費徵費安排詳情, 請瀏覽保監局在網站設立的專頁 (www.ia.org.hk/tc/levy)。

我們會在繳費單及/或正式收據上顯示相關的徵費金額, 並將保費徵費呈交至保監局。

如有任何問題, 歡迎致電本公司客戶服務部 2828-7886 或電郵 cs-shkpi@shkp.com。

新鴻基地產保險有限公司
客戶服務部

2017 年 12 月